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Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W dniu 11.03.2021 r. wystosowałem do Pana interpelacje w sprawie lokalu gminnego 
położonego na os. Na Wzgórzach . Przekazałem wszelkie niezbędne informacje do 
rozwiązania sprawy, które otrzymałem od mieszkańców wspomnianego bloku mieszkalnego. 
Sprawa dotyczyła wieloletnich problemów z lokatorami w tym nieprzestrzeganej przez nich 
umowy najmu lokalu mieszkalnego. Po śmierci poprzednich najemców lokal został 
zamieszkany przez , która ze względu na zaniedbania poprzedniego 
lokatora została zobligowana do jego wydania. Niestety nie zostało to spełnione. W związku z 
tym wniesiono powództwo o eksmisję. W odpowiedzi na interpelację udało się ustalić, że 
eksmisja została zawieszona ze względu na batalię sądowa, a postanowienie jest w toku 
procedowania. 

Mająca na uwadze dobro, spokój, komfort oraz bezpieczeństwo mieszkańców 
sąsiednich mieszkań zwracam się do Pana z prośbą o informacje czy nastąpił przełom w 
sprawie, czyli jak wygląda sprawa wspomnianego lokalu mieszkalnego obecnie po ponad pół 
roku? 

Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytanie. 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]




